
 Protokół nr 7/VII/07
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 25 kwietnia 2007r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia –   10.00
Godzina zakończenia -   12.20

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych, zaproszonych gości oraz Młodzieżową Radę Miejską. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w 
sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista 
obecności - zał. nr 1)
Poinformował, że zaproszona w dniu dzisiejszym drużyna z Zespołu Szkół Ogólnokształcących za zdobycie 
trzeciego  miejsca  w Finale  Dolnośląskiej  Licealiady  Młodzieży  w piłce  siatkowej  dziewcząt  nie  mogła 
przybyć na sesję Rady Miejskiej. Uhonorowanie nastąpi podczas kolejnej sesji.
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w ppkt. f) w sprawie  powołania komisji 
doraźnej  do  zbadania  wniosku  o  wyrażenie  zgody  na  wypowiedzenie  zmieniające  umowę  o  pracę  dla 
radnego. Wobec braku głosów poddał pod głosowanie proponowaną zmianę porządku obrad.

Rada Miejska 19 głosami „za” (1 radny nie brał udziału w głosowaniu)
przyjęła zmianę porządku obrad.

- Uroczyste wręczenie aktu mianowania na pierwszy stopień oficerski p. Kazimierzowi Rogińskiemu.

Pułkownik Zbigniew Stelmach - odczytał oraz wręczył akt mianowania na pierwszy stopień oficerski dla p. 
Kazimierza Rogińskiego.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do sporządzonego protokołu z VI sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z VI sesji Rady.

Przybył radny Zbigniew Radgowski.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu)
przyjęła protokół z VI sesji Rady Miejskiej w  Nowej Rudzie.

Proponowany porządek obrad :
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 
    24 marca do dnia 16 kwietnia 2007r. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006r.: 

-  przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
   2006r.
-  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wykonaniu budżetu miasta za 2006r.
-  omówienie sprawozdania 
-  dyskusja
-  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa 
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    Ruda za rok 2006 
-  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
   Nowa Ruda
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie   
   udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda
-  dyskusja
-  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda;

5. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007 
b) zmieniająca uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
    Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008 
c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego weksla „in blanco” na zabezpieczenie prawidłowej 
    realizacji zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy Miejskim Zespole Szkół  
    Nr 1 w Nowej Rudzie” 
d) w sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości 
e) w sprawie likwidacji drogi gminnej 
f) w sprawie powołania komisji doraźnej do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na wypowiedzenie 
    zmieniające umowę o pracę dla radnego
6. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych. 
9. Sprawy różne.
 10. Zakończenie obrad.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
           dnia 24 marca do dnia 16 kwietnia 2007r. - załącznik nr 2 do protokołu.

Rada Miejska 21 głosami „za”
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 
24 marca do dnia 16 kwietnia 2007r. 

Ad. 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006r.: 

-  przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
   2006r.

Radna Halina Gajcy – odczytała opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu 
miasta za 2006r., zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu.

-  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wykonaniu budżetu miasta za 2006r.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta - odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą wykonania 
budżetu miasta za 2006 rok, zgodnie z załącznikiem nr 4 do protokołu.

-  omówienie sprawozdania, dyskusja

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  omawianiem  sprawozdania  zajęła  się  Komisja 
Gospodarcza wspólnie z Komisją Rewizyjną w dniu 11 kwietnia br. Zapytał radnych czy mają uwagi bądź 
zapytania dotyczące przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2006.

Radny Piotr Wróbel -  mam drobną uwagę, która wynika z dyskusji przeprowadzonej w dniu 11 kwietnia na 
wspólnym  posiedzeniu  Komisji,  by  został  określony  termin  podpisania  stosownego  porozumienia  z 
ościennymi gminami : Gminy Radków oraz Gminy Nowa Ruda odnośnie rozliczenia inwestycji pn. Budowa 
międzygminnej  oczyszczalni  ścieków  w  Ścinawce  Dolnej.  Po  raz  kolejny  otrzymujemy  informację,  że 
inwestycja (już rozliczona i zakończona jakiś czas temu) pod względem rozliczeń z ościennymi gminami nie 
jest rozliczona. Apelowałbym, by Burmistrz w terminie do końca czerwca podpisał stosowne porozumienie z 
Burmistrzem Radkowa oraz Wójtem Gminy Nowa Ruda odnośnie rozliczenia tej inwestycji. Przypomnę, że 
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gmina Radków jest nam winna w dalszym ciągu kwotę ok. 480tys zł, a Gmina Nowa Ruda 300tys - do tych 
kwota nie są doliczone odsetki. 

-   podjęcie  uchwały  w sprawie przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy Miejskiej 
Nowa Ruda za rok 2006 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda. Wobec braku dalszych 
głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 55/VII/07

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda za rok 2006.

 przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta
Nowa Ruda

Radna Halina Gajcy – odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Burmistrza Miasta Nowa Ruda, zgodnie z załącznikiem nr 5 do protokołu.

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie
udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta - odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda, zgodnie z załącznikiem nr 
6 do protokołu.

-  dyskusja

Radni  nie  podjęli  dyskusji  w  temacie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda. 

-  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda;

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda.  Wobec braku głosów Przewodniczący 
Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 56/VII/07

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda.

przerwa
po przerwie
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Ad. 5. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta - w dniu dzisiejszym został przedstawiony nowy projekt uchwały z tego 
względu, iż 30 kwietnia mija termin związany z wydatkowaniem środków będących na rachunku wydatków 
niewygasających.  Niektóre  wydatki  będą  mogły  być  wydatkowane  w  terminie  późniejszym  niż  do  30 
kwietnia. Zapoznał radnych z projektem uchwały, zgodnie z uzasadnieniem.

Radny  Arkadiusz  Michalski  –  w  projekcie  uchwały  proponuje  się  wzrost  w  paragrafie  4010  na 
wynagrodzenia  dla  pracowników  urzędów  gmin  na  kwotę  150tys  zł  jest  to  związane  z  tym,  że 
wykwalifikowani pracownicy odchodzą do innych zakładów czy urzędów – czy w tej  podwyżce zostali 
uwzględnieni funkcjonariusze Straży Miejskiej? Pragnę zwrócić uwagę, że Wójt Gminy Nowa Ruda ma 
zamiar uruchomić taką formację u siebie, więc funkcjonariusze Straży Miejskiej mogą być zachęcani do 
zmiany  pracy.  Podstawowe  szkolenie  strażnika  wynosi  2.800,-zł,  badania  specjalistyczne  500,-zł.  Nasi 
funkcjonariusze odbyli kilka szkoleń w tym : konwojowanie dokumentów wartości pieniężnej,  pełnienie 
funkcji  oskarżyciela  publicznego,  pełnienie  służby  na  stanowisku  dyżurnego.  Podsumowując  :  miasto 
zainwestowało w strażników miejskich 5.050,-zł  w zakresie  samych szkoleń.  Czy te  podwyżki  również 
obejmują strażników?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – tak, ponadto zgodnie z państwa sugestiami jest przewidziany 
nowy etat  w  Straży  Miejskiej.  Odnośnie  podwyżek oraz  zwiększenia  kwoty  w budżecie  miasta  to  jest 
planowana podwyżka ok. 5% wynagrodzeń w Urzędzie dla pracowników, większy wzrost może dotyczyć 
kilku osób. Obecnie realizowane jest zatrudnienie jednej osoby w Wydziale Infrastruktury i Inwestycji oraz 
w Wydziale Finansów Gminnych. Podwyżki dotyczą także strażników.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
który  różnił  się  od  przedstawionego  projektu  w  dniu  dzisiejszym  kwotą  8tys.  Ta  kwestia  została  dziś 
wyjaśniona przez Skarbnika Miasta. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 57/VII/07

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007.

b) zmieniająca uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
    Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały 
zmieniającego  uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – wieloletni plan inwestycyjny został zaktualizowany w ten sposób, 
że część zadań została zakończona, zostały wydatkowane kwoty, nazewnictwo zostało zmienione – w tym 
dokumencie te zmiany będą następowały na bieżąco i ciągle. Wynika to ze specyfiki tego dokumentu, który 
zazwyczaj  jest  niezbędnym  dokumentem  jeżeli  chodzi  o  pozyskanie  środków  zewnętrznych.  Niektóre 
zadania będą dopisane, niektóre usuwane, zmianie może ulec także termin wykonania niektórych zadań. 
Chciałbym prosić o wprowadzenie poprawki, którą przedstawi Naczelnik.

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – proszę o wprowadzenie poprawki w 
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tabeli nr 2 w poz. 53  Środowiskowy Dom Samopomocy i Rehabilitacji ze względu na przyjęcie zmiany w 
budżecie miasta. W roku 2007 zamiast kwoty 30.500,-zł wprowadzenie kwoty 20tys zł, w tym budżet gminy 
również 20 tys zł. W roku 2008 jako ogółem kwoty 1.725.500,-zł w tym budżet gminy 67.750,-zł.

Radny Henryk  Zimoch -  zad.  42  Budowa drogi  w ciągu ul.  Polnej,  Jedności  i  Andersa,  przewidywane 
rozpoczęcie 2008 rok. Wiemy, że w tej chwili w ul. Andersa został położony kolektor, mieszkańcy zwracali 
uwagę,  że  tę  drogę  należy  wykonać,  aktualnie  nie  ma  tam  poboczy.  Czy  nie  można  zadania  tego 
przyspieszyć w 2007 roku?

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  aktualnie  zadanie  to  nie  występuje  w  budżecie  miasta. 
Przewidziane są nakłady w roku przyszłym. Oczekujemy na dokumentacje techniczne, kosztorysy odnośnie 
zaplanowanych w bieżącym roku remontów odnośnie dróg. Dopiero później będzie można zweryfikować 
czy zaplanowane na ten rok zadania będziemy w stanie zrealizować. Nie mogę zapewnić na dzień dzisiejszy 
radnego, że to zadanie zostanie wykonane w bieżącym roku, gdyż nie jest one zaplanowane w budżecie i nie 
ma zabezpieczonych  środków. 

Radna Halina Gajcy – zad. 44 budowa drogi ul. Leśna – przypomina, że ul. Leśną zaczęto robić 6-7 lat temu, 
zostały utworzone wysokie krawężniki, które przeszkadzają mieszkańcom w komunikacji, do tej pory nie 
zostało nic zrobione. Obiecano mieszkańcom, że zostanie to zrobione zaraz jak zostanie położony kolektor a 
tu jest zapisane to zadanie na lata 2008-2009. 

Pan Tomasz Kiliński  – Burmistrz  Miasta –  ul.  Leśna jest  jedną z zadań planowanych do wykonania w 
bieżącym roku.  Nie  znamy jeszcze wartości  tych zadań,  chciałbym aby było to  zrealizowane w br.  ale 
musimy poczekać na dokumentację. Jak będziemy znać koszty wszystkich zadań, które są zaplanowane w 
tym roku poinformujemy Radę Miejską o  tym co  jesteśmy w stanie  zrealizować  za  środki  zapisane  w 
budżecie.

Radny Janusz Staniocha – w WPI z 28 marca br. w poz. 10, 15, 16, 17 występują inne kwoty, zdecydowanie 
różnie. Prosi o wyjaśnienie, bo Rada nie wprowadzała zmian w tym zakresie a są dość znaczne rozbieżności. 
Również w pozycji 21, 25.

Pan Krzysztof Budzyna - Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – Rewitalizacja miasta etap I - zmiana 
wynika  z  tego,  iż  staraliśmy  się  ujednolicić  jedną  nomenklaturę  nazewnictwa.  Zadania  w  budżecie 
przypisane w ramach lokalnego programu rewitalizacji zostały zgrupowane. Dla tej pozycji doliczone były 
następujące kwoty : 103tys z ul. Boh. Getta, 100tys na Rynek,  209tys na kamienice, 77tys ul. Kolejowa, 
Kościelna,  Piłsudskiego.  Rewitalizacja miasta etap II –  zostały  dodane  dwie kwoty,  zmieniono nazwę : 
dodano ul. Piastów i ul. Przechodnią, tj. 80tys z ul. Przechodniej zapisane w budżecie na br. oraz kwota 
93.818,-zł  dotyczy  ul.  Podjazdowej,  która  będzie  realizowana  w  ramach  ul.  Piastów.  Modernizacja 
nawierzchni ul. Kołowa – jest to realny wydatek, który został wykonany na tej ulicy.  Ul. Niepodległości, 
Słoneczna – zaktualizowano, w budżecie roku bieżącego została zabezpieczona kwota 250tys pochodząca z 
GFOŚiGW. Budowa parkingu przy ul. Kwiatkowskiego – zaktualizowano do wydatków rzeczywistych. 

Radna Regina Wałęsa – w wieloletnim planie inwestycyjnym nie zostało zapisane zadanie nr 11, czy jest to 
pomyłka czy brakuje zadania?

Pan Krzysztof Budzyna - Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – jest to pomyłka w numeracji.

Radny Bogusław Frącek – powracając do zad. 42 Budowa drogi w ciągu ul. Polnej, Jedności i Andersa – od 
lat obiecywana jest mieszkańcom budowa tych dróg, ciągle mówiono, że brakuje kolektora. Jest to ulica o 
dużej gęstości zamieszkania, chciałbym przypomnieć, że wykonujemy remonty dróg natomiast ciągle nie 
wykonujemy podstawowej nawierzchni ul. Andersa. Gdy mieszkańcy przeczytają rok zakończenia budowy 
2010  to  się  zbulwersują,  potraktujmy  to  jako  priorytet,  ograniczmy  pewne  zadania  remontów  dróg  i 
wykonajmy  tą  nawierzchnię,  tym  bardziej,  że  ta  droga  może  być  drogą  alternatywną  w  momencie 
zakorkowania ciągu Jana Pawła podczas świąt Wszystkich Świętych gdy na groby przyjeżdża duża ilość 
ludzi. Sądzę, że cierpliwość mieszkańców się wyczerpała, my jako radni nie możemy mówić o czymś, bo 
nie mamy żadnych argumentów. Wykonajmy tą nawierzchnię, która była obiecana mieszkańcom od ponad 
20 lat. Potraktujmy to priorytetowo. Czy mogę na to liczyć?
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Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – traktuję to jako wniosek by tematem tym się zająć, co mogę 
państwu zadeklarować. Tak jak mówiłem w tym roku nie mamy tego zadania przewidzianego, więc nie 
mogę obiecywać że zostanie to wykonane w bieżącym roku. Jeżeli jest sugestia Rady, że to zadanie powinno 
znaleźć się w WPI troszkę wcześniej to możemy próbować to robić. Będzie to dotyczyło zabezpieczenia 
środków w przyszłorocznym budżecie na realizację tego zadania. Jeżeli pozwolą na to środki, być może 
postaramy się wykonać dokumentację techniczną tego zadania by wiedzieć co powinniśmy zaplanować. 
Uznaję to jako wniosek, by to zadanie zostało przyspieszone w WPI.

Radny Piotr Wróbel – przypominam, że w naszym mieście są drogi które nowej nawierzchni nie mają od 
1945 r. i tam również są mieszkańcy, uważam że budowa nawierzchni na ul. Andersa jest ważną sprawą ale 
nie powinno być to priorytetem miasta. Priorytetem powinna być budowa obwodnicy dzielnicy Słupiec. W 
wydatkach  inwestycyjnych  mamy sporządzenie  miejscowych planów tej  obwodnicy  ale  nie  widzę  tego 
zadania w WPI. Czy nie powinniśmy wprowadzić tego zadania jako priorytetowe? Jako argumentację mogę 
dodać, że zaczną się niebawem budowy dróg w województwie dolnośląskim w związku z przygotowaniami 
do Euro 2012. W niedalekim czasie może się okazać że mieszkańcy ul. Kwiatkowskiego nie będą mieli 
możliwości egzystencji, dziś docierają do mnie skargi, że jeździ tam coraz więcej ciężkich samochodów 
dlatego powinniśmy się zastanowić czy to nie jest priorytet i to zadanie zapisać w WPI.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – rozumiem, że mówi Pan o miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego odnośnie obwodnicy? Zadanie to nie jest ujęte w tym planie ponieważ wcześniej zostało 
przyjęte,  że  zadania  poniżej  100tys  zł  nie  będą ujmowane,  a  wykonanie  miejscowego planu jest  kwotą 
niższą. Odnośnie samej realizacji  zadania budowy obwodnicy Słupca - wiecie państwo, że jest to droga 
wojewódzka i to nie my będziemy w przyszłości realizować to zadanie. Obecnie na drodze nr 381 budowana 
jest  obwodnica  Nowej  Rudy.  Na  pewno  nie  jest  zaplanowana  w  latach  2007-2013  w  dokumentach 
województwa budowa obwodnicy Słupca i raczej się tam nie pojawi. Wiem, że Euro2012 wzbudza emocje 
ale  to  raczej  nie  będzie  dotyczyło  jakiś  generalnych  wzrostów jeżeli  chodzi  o  budowę  czy  inwestycje 
konkretnie tutaj. Powinniśmy szczególnie zadbać o to, by obwodnica Nowej Rudy która jest realizowana 
została zrealizowana do końca, łącznie z III etapem, bo to zadanie jest zapisane w planach. Weryfikacja, 
która na pewno nastąpi na szczeblu wojewódzkim czy krajowym po decyzji Euro 2012 będzie istotna jeżeli 
chodzi o budowę dróg w różnych rejonach ale raczej nie spowoduje to wprowadzenie zadania dotyczącego 
budowy obwodnicy Słupca. 

Radny Janusz Staniocha – priorytety są bardzo ważne i na pewno należy je ustalić ale żyje się tu i teraz, 
ludzie narzekają na to co jest obecnie. Musimy zastanowić się nad tym jak ulżyć mieszkańcom w pewnych 
okolicznościach. Zastanówmy się nad dojazdem do ul. Świdnickiej 103, było to zgłaszane po objazdach z 
Komisji Porządku Publicznego, oczekujemy odpowiedzi.

Radny Henryk Zimoch – zad. 39 Modernizacja rejonu ulic : Sportowa, os. Piastowskie czas realizacji 2006-
2012, w tej chwili zostały przeprowadzone remonty – czy ul. Sportowa będzie wykonana do skrzyżowania z 
ul. Fredry?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – w tym roku nie będzie to do ul. Fredry, tylko podjazd do os. 
Piastowskiego. Proponuje wprowadzenie poprawnej numeracji w załączniku do projektu uchwały, gdyż w 
chwili obecnej nie ma zadania 11.

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła proponowaną poprawkę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 58/VII/07

zmieniającą uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego weksla „in blanco” na zabezpieczenie 
    prawidłowej realizacji zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy 
    Miejskim Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Rudzie” 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  weksla  „in  blanco”  na  zabezpieczenie  prawidłowej 
realizacji zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy Miejskim Zespole Szkół Nr 1 
w Nowej Rudzie”.

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  jest  to  dokument  niezbędny  do  złożenia  wniosku  o 
dofinansowanie na realizację zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy Miejskim 
Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Rudzie”. Pojawiła się możliwość uzyskania dofinansowania na poziomie 50% 
zadania ze środków funduszu rozwoju kultury fizycznej. Musimy złożyć wniosek do końca kwietnia br., 
chcemy ubiegać się o dofinansowanie tego zadania, pozostałą część środków stanowiącą wkład gminy do 
realizacji zadania mamy zamiar zabezpieczyć z GFOŚiGW.

Radny Piotr Wróbel -  poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  weksla  „in  blanco”  na  zabezpieczenie  prawidłowej 
realizacji zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy Miejskim Zespole Szkół Nr 1 
w Nowej Rudzie”

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 59/VII/07

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego weksla „in blanco” na zabezpieczenie prawidłowej 
realizacji zadania pn. „Boisko wielofunkcyjne o nawierzchni syntetycznej przy Miejskim Zespole Szkół Nr 1 
w Nowej Rudzie”.

d) w sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie 
     nieruchomości

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – przedstawiła projekt uchwały, zgodnie z 
uzasadnieniem.

Radny Henryk Zimoch –  czy  usytuowanie  tych  zbiorników wpłynie  na  poprawę mieszkańców górnego 
Jawornika?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – są to urządzenia już istniejące i funkcjonujące, projekt uchwały 
ma na celu uporządkowanie spraw własnościowych.
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Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 60/VII/07

w sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości.

e) w sprawie likwidacji drogi gminnej 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie likwidacji drogi gminnej 

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego -  przedstawiła projekt uchwały, zgodnie z 
uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel – kto zniszczył drogę, na czyj koszt nastąpi nowe wydzielenie drogi. Przypomina, że 
Komisja Gospodarcza wnioskowała o przedstawienie załącznika graficznego.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – właścicielem sąsiedniej nieruchomości sa 
pp.  Myrcha,  którzy  zniszczyli  tą  drogę  i  ponieśli  wszystkie  koszty  podziału  geodezyjnego  swojej 
nieruchomości. Koszty aktu notarialnego zamiany nieruchomości również poniosą. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie likwidacji drogi gminnej 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy  2 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 61/VII/07

w sprawie likwidacji drogi gminnej.

f) w sprawie powołania komisji doraźnej do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na wypowiedzenie 
    zmieniające umowę o pracę dla radnego

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania odnośnie projektu uchwały w 
sprawie  powołania  komisji  doraźnej  do  zbadania  wniosku  o  wyrażenie  zgody  na  wypowiedzenie 
zmieniające  umowę o pracę dla  radnego.  W projekcie uchwały z  mojej  sugestii  zapisano skład komisji 
doraźnej w liczbie 7 osób. Zapytał kolejno radnych czy wyrażają zgodę na udział w komisji doraźnej. 

Radny Krzysztof Richter – wyraża zgodę.

Radny Bogusław Frącek – wyraża zgodę.

Radna Halina Gajcy  – wyraża zgodę.

Radny Piotr Wróbel -  wyraża zgodę.

Radny Janusz Staniocha - wyraża zgodę.

Radny Tomasz Kuczaj -  wyraża zgodę.

Strona 8



Przewodniczący Rady Miejskiej również wyraził zgodę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie powołania komisji doraźnej do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na wypowiedzenie zmieniające 
umowę o pracę dla radnego.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 „wstrzymujących się od 
głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 62/VII/07

w  sprawie  powołania  komisji  doraźnej  do  zbadania  wniosku  o  wyrażenie  zgody  na  wypowiedzenie  
zmieniające umowę o pracę dla radnego.

przerwa 
po przerwie

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  radni  otrzymali  odpowiedzi  na  interpelacje.  Zapytał 
radnych czy w tej sprawie chcieli by się wypowiedzieć. 

Radna Jolanta Kasprzyk – złożyła pisemną interpelację z prośbą o uzupełnienie odpowiedzi ze strony Straży 
Miejskiej.

Radna  Irena  Caryk  –  podziękowała  za  otrzymaną  odpowiedź  Straży  Miejskiej  na  interpelację.  Prosi  o 
przygotowanie przez Komendanta Straży Miejskiej podobnego sprawozdania za następne dwa miesiące w 
mieście Nowa Ruda.

Ad. 7. Interpelacje radnych.

Radna Halina Gajcy – złożyła pisemną interpelację.

Radny Andrzej Cyman -  złożył pisemną interpelację.

Radna Irena Caryk - złożyła pisemną interpelację.

Ad. 8. Zapytania radnych. 

Radny  Janusz  Staniocha  –  w  specyfikacji  warunków  zamówienia  na  przebudowę  ul.  Piastów  jest 
wyznaczona data zakończenia tej  inwestycji  na 15 listopada, czy jest możliwe skrócenie tego terminu z 
uwagi na święto 1 listopada gdy jest wzmożony ruch kołowy?

Pan  Krzysztof  Budzyna  -  Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury  i  Inwestycji  –  roboty  budowlane  mają  się 
zakończyć do 30 października z założenia naszego harmonogramu. Przedłużenie terminu o dwa tygodnie jest 
związane z przekazaniem dokumentów przez wykonawcę oraz zgłoszeniem do wykonania odbioru. Ja nie 
twierdzę,  że  uda  się  zakończyć  prace  do  30  października,  temat  jest  bardzo  trudny,  związany  z 
wykonawcami zewnętrznymi (zakład gazowniczy, Zakład wodociągów i kanalizacji – położenie sieci łącznie 
z przyłączami).

Radny Henryk Zimoch – na jakim etapie są prace dotyczące uruchomienia V piętra ul. Zaułek 7.

Pan Krzysztof Budzyna - Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – obecnie wykonywane jest przyłącze 
energetyczne  przez  sp.  Energia  Pro,  te  roboty  wciąż  trwają.  W  tej  chwili  przygotowywane  są  prace 
przekroczenia drogi wojewódzkiej 381 na ul. Przechodniej. Po odbiorze i zgłoszeniu gotowości zasilenia 
tego przyłącza nowego w energię będzie możliwe zasiedlenie. Nie potrafię odpowiedzieć w jakim będzie to 
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terminie. 

Radny Janusz Staniocha -  prosi o zainteresowanie się zaśmieconym przez inwestora terenem za szpitalem 
miejskim, gdzie znajduje się sieć gazowa, należy go uporządkować. 

Ad. 9. Sprawy różne.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Andrzej  Behan  –  przypomina,  że  30  kwietnia  mija  termin  złożenia 
oświadczeń  majątkowych  przez  radnych,  prosi  o  dotrzymanie  terminu.  Na  dzisiejszej  sesji  gościmy 
Młodzieżową Radę Miejską.

Pan  Paweł  Mróz  –  Młodzieżowa  Rada  Miejska  odbyła  niewielką  ilość  sesji,  trwają  prace  nad 
przygotowaniem wniosku do Rady Miejskiej, by w Nowej Rudzie zostało coś zrobione dla młodzieży.

Pan Marek Kromski – podziękował za zaproszenie na obrady sesji, dzisiejsze posiedzenie będzie pomocne w 
pracy Młodzieżowej Rady Miejskiej w przyszłości.

Przewodniczący Rady Miejskiej – życzy powodzenia i owocnej współpracy z Radą Miejską. Poinformował 
radnych, że przewidywany termin kolejnej sesji Rady Miejskiej to 30 maja br.

 
Ad. 10. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął VII 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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